
Verslag Presidium 31 januari 2024  

Aanwezig: Dhr. Oosters, Mw. Peters, Mw. Evers, Mw. Kennedy, Mw. de Boer (voorzitters), Mw. Veen, 
Mw. de Man, Mw. Oude Luttikhuis, Dhr. Virginia, Dhr. Nellestijn  

Afwezig:  

 

1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering 
 

2. Vaststellen agenda  
Mw. Veen twee praktische dingen, planning rekening gehouden met voorzitterschap. 
Rekening houden met portefeuille en (info)sessies 
Mw. Veen kreeg het verzoek vanuit een partij uit de Staten dat het Presidium anoniem is en 
vraagt of het verslag openbaar is. De verslagen staan openbaar op het SIS. 
De voorzitter stelt de agenda vast.  
 

3. Vaststellen verslagen 
De versagen zijn vastgesteld  
 

4. Memo inzake gebruik memo en Statenbrief  
De voorzitter legt uit wat een memo is: een kort bericht van een gedeputeerde dat vaak niet 
politiek van aard is, terwijl een SB (Statenbesluit) afkomstig is van het hele college. Er is 
momenteel verwarring tussen memo's en SB's, dus dit onderwerp wordt besproken. De 
voorzitter vraagt aan de commissievoorzitters of zij deze verwarring ook opmerken. Mevrouw 
de Man bevestigt dit. De voorzitter brengt het memo over UPLG ter sprake. Mevrouw Veen 
merkt op dat memo's niet per se onopgemerkt blijven. Mevrouw de Man vindt het belangrijk 
om hier duidelijke afspraken over te maken. De heer Virginia is van mening dat memo's 
minder belangrijk zijn, vooral als het advies stranddagen wordt aangenomen. Hij twijfelt of hier 
nu een beslissing over moet worden genomen en stelt voor memo's af te schaffen. Mevrouw 
Kennedy is het hier niet mee eens en vindt dat memo's geen politieke mening moeten 
bevatten. De heer Oosters legt uit dat memo's worden afgestemd in het college en alleen 
worden vastgesteld door een gedeputeerde, terwijl SB's worden vastgesteld door het hele 
college en een intern proces volgen langs de PO's (portefeuillehoudersoverleg). Hij benadrukt 
dat memo's kort en gericht moeten zijn op één onderwerp. De heer Virginia wijst erop dat de 
voorzitters na het advies over stranddagen niet meer over memo's zullen beslissen. Mevrouw 
Peters kondigt aan dat de griffie samen met het bestuurssecretariaat de criteria voor memo's 
zal bekijken. Het presidium stemt in met dit besluit en zodra de criteria zijn opgesteld, zullen 
ze worden verspreid onder de Statenleden. 
 

5. Advies Stranddagen  
Mevrouw Peters opent de vergadering met een beknopte uiteenzetting van de adviezen die 
van invloed zijn op het presidium. Ze kondigt aan dat er binnenkort een nieuw 
vergaderschema zal worden geïntroduceerd, samen met de oprichting van vier formele 
commissies. Het is ook een tijd van verandering voor de voorzitters, die momenteel tijdelijk 
zijn benoemd maar binnenkort een vaste benoeming zullen krijgen, inclusief hun 
plaatsvervangers. 

 

Een interessante ontwikkeling is het besluit om eens per cyclus een avond in te plannen voor 
gesprekken met de Staten, waarbij inspraak uit de commissies zal verdwijnen. Het Reglement van 
Orde (RvO) zal worden aangepast en in juni opnieuw worden besproken in de commissie BEM, 
inclusief een discussie binnen het presidium zelf. Een van de nieuwe taken voor het presidium is om 
tweemaal per jaar een Statenvergadering (SV) te organiseren met een voorstel voor de Strategische 



Lange Termijnagenda (SLTA), dat vervolgens tweemaal per half jaar zal worden besproken in de 
commissie. 

De heer Oosters vraagt wie verantwoordelijk is voor het opstellen van het SV van de SLTA, waarop de 
voorzitter van het Presidium antwoordt dat hijzelf de afzender en portefeuillehouder is. 

De voorzitter vraagt aan de commissievoorzitters of het SV Stranddagen op de agenda van 7 februari 
moet worden behandeld. Mevrouw Veen uit haar verbazing als je niet betrokken was bij de discussie 
in het relevante gremium. De heer Virginia is van mening dat het de moeite waard is om niet te 
wachten op de gebruikelijke gang van zaken en het SV zo snel mogelijk naar de Staten te brengen. 
Mevrouw Kennedy benadrukt dat eigenlijk de commissie BEM over het voorstel zou moeten gaan, 
maar erkent de complexiteit van de situatie. Mevrouw de Man, die deelnam aan de Stranddagen, vindt 
het lastig, maar stelt voor om het volgende week te behandelen, hoewel ze vreest dat door de 
snelheid delen van het advies verloren kunnen gaan. 

Naast deze discussie kondigt de voorzitter aan dat de wijziging van het RvO nog in juni zal 
plaatsvinden en dat dit via de gebruikelijke procedure zal verlopen. Mevrouw Peters voegt toe dat het 
voorstel van ons aan ons is en vervolgt met de toelichting op andere geplande veranderingen, zoals 
een nieuwe spreektijdenregeling en het vaker bijeenkomen van het presidium, waarbij de eerste 
bijeenkomst fysiek zal zijn en de tweede digitaal. 

Vragen worden gesteld over de lengte van de vergaderingen van het presidium en de rol ervan, 
waarbij de voorzitter voorstelt om een spreekuur te organiseren. Het idee wordt positief ontvangen 
door de aanwezigen. De voorzitter kondigt aan dat de Staten nogmaals zullen worden geïnformeerd 
over hoe ze contact kunnen opnemen met het presidium via het Statenjournaal. 

Er worden ook suggesties gedaan voor toekomstige activiteiten, zoals het regelmatig bespreken van 
plaatsvervangers en het organiseren van trainingen en teambuildingdagen. Mevrouw Oude Luttikhuis 
vraagt om een overzicht van aangenomen en afgekeurde moties op het SIS. Ten slotte besluit het 
presidium unaniem dat het advies Stranddagen zal worden besproken tijdens de PS-vergadering van 
7 februari. 

 
6. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering 
 
 
  
 
 
 


